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PROTOKÓŁ Nr XLIV/23 

sesji Rady Gminy Siemyśl, 

która odbyła się dnia 30 października 2023 r. 

w Gminnym Ośrodku Kultury i Bibliotece w Siemyślu 

 

 Sesja Rady Gminy Siemyśl rozpoczęła się o godzinie 11:03, a zakończyła się 

o godzinie 12:12. 

 Ustawowy skład Rady Gminy Siemyśl wynosi 15 radnych. W obradach sesji 

Rady Gminy uczestniczyło 12 radnych (nieobecni byli radni: Jacek Pliszka, Piotr 

Śliwiński i Mirosław Tarnopolski). Ponadto w sesji uczestniczyło 12 osób spoza Rady 

Gminy. Listy obecności stanowią załączniki nr 1 - 3 do protokołu sesji. 

Sesję otworzył słowami: „otwieram sesję Rady Gminy Siemyśl” i prowadził 

Przewodniczący Rady Gminy Siemyśl Janusz Tasak (dalej: Przewodniczący Rady). 

 Sesję protokołowała pracownik Urzędu Gminy Siemyśl Justyna Sacha. 

 

Przewodniczący Rady powitał wszystkich obecnych na sesji i na podstawie 

listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy wymagana liczba radnych (kworum) 

– obrady sesji były prawomocne. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk 

nr 357). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2023 r. (druk nr 358). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (druk 

nr 359). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Siemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. (druk nr 

360). 

10. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych na terenie Gminy Siemyśl 

za rok szkolny 2022/2023 (druk nr 361). 

11. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. 

12. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

13. Zamknięcie sesji. 

 

Zastępca Wójta Mirosław Gładki (dalej: Zastępca Wójta), w imieniu Wójta 

Gminy Siemyśl, przedstawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 362). Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

w sprawie zmiany porządku obrad – zgodnie z wnioskiem złożonym przez Zastępcę 
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Wójta. Uchwała dotycząca ww. zmiany porządku obrad została jednogłośnie przyjęta 

przez Radę Gminy. Protokół głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 362) stanowi załącznik nr 4 

do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Po wprowadzonych zmianach porządek obrad sesji przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  

4. Informacja o pracy komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk 

nr 357). 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Siemyśl na 2023 r. (druk nr 358). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości (druk 

nr 359). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Siemyśl z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. (druk nr 

360). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 362). 

11. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych na terenie Gminy Siemyśl 

za rok szkolny 2022/2023 (druk nr 361). 

12. Informacje dotyczące analizy oświadczeń majątkowych. 

13. Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi. 

14. Zamknięcie sesji. 

 

Następnie Rada Gminy zajęła się sprawą przyjęcia protokołu poprzedniej 

sesji. Był on wyłożony do wglądu dla radnych. Nie wniesiono żadnych uwag 

dotyczących protokołu. Protokół poprzedniej sesji został poddany pod głosowanie i 

jednogłośnie przyjęty przez Radę Gminy.  

Protokół głosowania w sprawie przyjęcia protokołu poprzedniej sesji, 

sporządzony za pomocą urządzeń elektronicznych, stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu sesji. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Stanisław Chabera przedstawił informację dotyczącą połączonego posiedzenia 

Komisji ds. Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji ds. Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Sportu, które odbyło się 30 października 2023 r. Poinformował o 

wydaniu pozytywnych opinii dotyczących projektów uchwał oraz informacji 

wniesionych pod obrady sesji. 
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Uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca połączonego posiedzenia komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

sesji. 

 

Wójt Gminy Marek Dołkowski (dalej: Wójt Gminy) przedstawił informację 

dotyczącą pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. Wójt Gminy ponadto: 

 poinformował, że podczas spotkania z przedstawicielem farmy wiatrowej 

rozmawiano na temat zarówno przyszłych, jak i planowanych lokalizacji farm 

wiatrowych na terenie gminy; 

 powiadomił o piśmie lokalnego przedsiębiorcy, w którym  znalazły się uwagi 

dotyczące realizacji inwestycji modernizacji drogi gminnej w Kędrzynie oraz 

poinformował, że treść ww. dokumentu została omówiona podczas połączonego 

posiedzenia komisji Rady Gminy, które odbyło się przed niniejszą sesją; 

 pochwalił organizację spotkania oraz samą inicjatywę Stowarzyszenia „Kobiety w 

Centrum”; 

 podziękował za zaproszenie oraz pogratulował organizatorom spotkania z okazji 

70-lecia Koła Gospodyń Wiejskich w Charzynie; 

 powiedział, że zarówno Gmina Siemyśl, jak i gminy sąsiadujące z Kołobrzegiem 

wsparły aspiracje miasta do miana Europejskiej Stolicy Kultury 2029, a także 

poinformował, że Gmina Miasto Kołobrzeg przeszła do kolejnego etapu 

kwalifikacji; 

 poinformował, że w trakcie spotkania Członkini Zarządu Województwa 

Zachodniopomorskiego Anna Bańkowska dokonała wizji lokalnej inwestycji 

dotyczącej modernizacji miejsca postojowego w miejscowości Charzyno (którą 

oceniła pozytywnie), a następnie wyjaśnił, że – z uwagi na inne obowiązki 

służbowe – nie zdążyła dokonać oględzin w Trzyniku; 

 wyraził słowa uznania, podziękowania oraz gratulacje organizatorom Dnia 

Sąsiada; 

 powiadomił – wraz z Zastępcą Wójta – że rozstrzygnięcie postępowania 

przetargowego dotyczącego wywozu i utylizacji odpadów komunalnych z 

nieruchomości zamieszkałych  nastąpi po 24 listopada br. 

Radny Grzegorz Łojek zwrócił uwagę na brak informacji o uroczystości 

otwarcia nowo wybudowanej sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej im. Armii 

Krajowej w Charzynie w dniu 29 września 2023 r. 

Wójt Gminy: 

 przyznał się do przeoczenia ww. informacji (za co przeprosił); 

 zwrócił uwagę na miłą atmosferę podczas ceremonii otwarcia; 

 wyraził słowa uznania wobec wyglądu i funkcjonalności obiektu jako jednego z 

lepszych w powiecie kołobrzeskim; 

 podziękował wszystkim osobom zaangażowanym w budowę i rozliczenie 

inwestycji. 

Innych uwag dotyczących przedstawionej informacji nie zgłoszono. Informacja 

dotycząca pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 7 

do protokołu sesji. 
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Skarbnik Gminy Dorota Galant (dalej: Skarbnik Gminy) omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 357 - 

załącznik nr 8 do protokołu sesji).  

Przewodniczący Rady dodał, że przed sesją został poprawiony projekt 

ww. uchwały poprzez dodanie § 5 (który stanowi o terminie wejścia w życie uchwały 

oraz miejscu jej publikacji). 

 Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 316/XLIV/23 stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siemyśl 

na 2023 r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. (druk nr 358 - załącznik nr 11 

do protokołu sesji).  

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 317/XLIV/23 stanowi załącznik nr 12 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Siemyśl na 2023 r. stanowi załącznik nr 13 do protokołu sesji 

(głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie określenia stawek 

podatku od nieruchomości (druk nr 359 – załącznik nr 14 do protokołu sesji).  

Wójt Gminy przyznał, że decyzja o uchwaleniu tzw. maksymalnych stawek 

ministerialnych jest trudna z uwagi na chęć uwzględnienia ograniczonych możliwości 

finansowych mieszkańców gminy, jednak zaznaczył, że odpowiednie środki 

uzyskane m. in. z dochodów podatkowych pozwolą na realizację planowanych 

inwestycji na terenie gminy. 

Przewodniczący Rady poinformował o piśmie Przewodniczącej Rady 

Powiatowej Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej Krystyny Gregi (złożonym w imieniu 

rolników) w sprawie obniżenia stawki podatku rolnego na 2024 r. do poziomu z 2022 

r. (stanowiącym załącznik nr 15 do protokołu sesji), które podczas połączonego 

posiedzenia komisji Rady Gminy w dniu 30 października 2023 r. zostało rozpatrzone 

negatywnie z uwagi na zagrożenie zmniejszenia kwoty subwencji ogólnej 

otrzymywanej z budżetu państwa. 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 318/XLIV/23 stanowi załącznik nr 16 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości stanowi załącznik nr 17 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą 

urządzeń elektronicznych). 

 

Sekretarz Gminy Krzysztof Pełechaty (dalej: Sekretarz Gminy) przedstawił 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Gminy Siemyśl 
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z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r. (druk nr 360 - 

załącznik nr 18 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 319/XLIV/23 stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy 

Gminy Siemyśl z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2024 r.  

stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji (głosowanie za pomocą urządzeń 

elektronicznych). 

 

Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 362 – 

załącznik nr 21 do protokołu sesji). 

Uwag lub wniosków dotyczących tego projektu uchwały nie wniesiono.  

Ww. projekt uchwały został poddany pod głosowanie i jednogłośnie przyjęty 

przez Radę Gminy. Uchwała Nr 320/XLIV/23 stanowi załącznik nr 22 do protokołu 

sesji. Protokół głosowania uchwały w sprawie inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso stanowi załącznik nr 23 do protokołu 

sesji (głosowanie za pomocą urządzeń elektronicznych). 

 

Przewodniczący Rady poprosił dyrektorów szkół działających na terenie gminy 

o zabranie głosu w sprawie przygotowanej informacji  o  stanie  realizacji  zadań  

oświatowych na terenie Gminy Siemyśl za rok szkolny 2022/2023 (druk nr 361 – 

załącznik nr 24 do protokołu sesji). 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Armii Krajowej w Charzynie Elżbieta 

Korczewska powiedziała m. in., że w ww. dokumencie zawarto dane spełniające 

wymóg ustawowy, w związku z czym informacja ta przedstawia funkcjonowanie obu 

szkół jedynie częściowo. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w trakcie dyskusji dotyczącej ww. 

informacji podczas połączonego posiedzenia komisji przed niniejszą sesją radna 

Grażyna Martysz-Kociak – jako osoba związana zawodowo z oświatą – wyjaśniała 

konkretne kwestie i wypowiadała się w sprawach dotyczących organizacji pracy 

szkół. 

Radna Grażyna Martysz-Kociak: 

 odnosząc się do wypowiedzi Przewodniczącego Rady - dodała, że podkreśliła 

również wagę szacunku wobec nauczycieli; 

 pochwaliła współpracę kadry pedagogicznej i dyrektorów obu szkół z radami 

rodziców; 

 wypowiedziała się na temat egzaminów końcowych 8-klasistów (stwierdziła, że 

pokazują one jedynie namiastkę umiejętności uczniów) oraz – jej zdaniem – 

zbędnego umieszczania nauki tworzenia rozprawek w podstawie programowej; 

 powiedziała, że informacje zawarte w ww. dokumencie są wyczerpujące; 
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 poinformowała o swoim uczestnictwie w obchodach Dnia Edukacji Narodowej w 

Szkole Podstawowej w Siemyślu i podziękowała za zaproszenie, a także 

wspomniała o spotkaniu z Dyrektor Szkoły Podstawowej w Charzynie; 

 podziękowała dyrektorom obu szkół za to, że są „dobrymi gospodarzami”. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Charzynie podziękowała ww. radnej za 

docenienie pracy kadry pedagogicznej, którą ta wykonuje na co dzień. 

Przewodniczący Rady dołączył do ww. podziękowań dla dyrektorów. 

Radny Stanisław Chabera zapytał obu dyrektorów szkół o to, jakie są 

największe bieżące potrzeby finansowe szkół. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Charzynie: 

 przyznała, że obu szkołom brakuje wystarczającej liczby środków bieżących i 

jednocześnie podziękowała włodarzom gminy za starania dotyczące 

odpowiedniego rozdysponowania ograniczonych finansów; 

 wspomniała o pozyskaniu środków z różnego rodzaju zbiórek na zakup części 

sprzętu do nowo wybudowanej sali gimnastycznej, które nie wystarczyły na 

dokupienie całego wyposażenia, m. in. wykładziny do organizowania 

uroczystości, apeli, itp.; 

 powiedziała o konieczności zapewnienia dodatkowych materiałów edukacyjnych 

oraz kadry pedagogicznej dla uczniów ze specjalnymi potrzebami kształcenia i 

poinformowała jednocześnie o poszukiwaniach ww. specjalistów (których obecnie 

brakuje na rynku pracy). 

Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Noblistów Polskich w Siemyślu Zbigniew 

Walkiewicz: 

 wspomniał o pozytywnie rozpatrzonym wniosku o dofinansowanie dotyczącym 

modernizacji budynku ww. szkoły, który złożyła Gmina Siemyśl; 

 powiedział o potrzebie wyremontowania dachów budynków szkoły, instalacji 

wodnej oraz pieca centralnego ogrzewania; 

 wskazał na potrzebę wymiany komputerów szkolnych oraz wspomniał o 

problemie dotyczącym zbyt słabego przekazu internetowego zapewnianego 

szkołom przez program OSE (Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej). 

Więcej uwag do ww. informacji nie wniesiono. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił następujące informacje dotyczące analizy 

oświadczeń majątkowych: 

 pokrótce omówił pisemne analizy oświadczeń majątkowych pracowników urzędu 

gminy oraz kierowników jednostek organizacyjnych gminy sporządzone przez 

Wójta Gminy Siemyśl (załącznik nr 25 do protokołu sesji) oraz przez Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu (załącznik nr 26 do protokołu sesji); 

 przedstawił pisemne analizy oświadczeń majątkowych Przewodniczącego Rady 

Gminy Siemyśl oraz Wójta Gminy sporządzone przez Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Kołobrzegu (załącznik nr 27 do protokołu sesji) i Wojewodę 

Zachodniopomorskiego (załącznik nr 28 do protokołu sesji); 

 podsumował analizy oświadczeń majątkowych radnych – powiadomił o 

powtarzających się corocznie błędach w ww. oświadczeniach oraz poinformował 

o dostępności pisemnych analiz Przewodniczącego Rady (załącznik nr 29 do 
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protokołu sesji) oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu (załącznik nr 

30 do protokołu sesji) w biurze Rady Gminy. 

 

Wolne wnioski, zapytania i odpowiedzi: 

1) Przewodniczący Rady: 

 poinformował o piśmie Związku Miast i Gmin Dorzecza w sprawie zmiany statutu 

tego Związku (załącznik nr 31 do protokołu sesji); 

 wspomniał o wiadomości e-mail przesłanej do Rady Gminy przez mieszkańca 

Ryszarda Brzęckiego (załącznik nr 32 do protokołu sesji); 

 powiedział o braku obecności Ryszarda Brzęckiego na spotkaniu z Wójtem 

Gminy i osobami zaangażowanymi w modernizację drogi gminnej w Kędrzynie 

oraz na połączonym posiedzeniu komisji Rady Gminy w dniu 30 października br., 

a następnie poinformował, że podczas dyskusji w ramach ww. posiedzenia nie 

znaleziono uzasadnienia do działań podejmowanych przez tego mieszkańca; 

 powiadomił o pisemnej odpowiedzi na interpelację radnego Michała Paszko 

(załącznik nr 33 do protokołu sesji); 

 poinformował o pisemnej odpowiedzi na interpelację radnego Wojciecha Pańki 

(załącznik nr 34 do protokołu sesji); 

2) Radny Grzegorz Łojek zapytał, na jakim etapie realizacji znajduje się 

złożony przez gminę wniosek o dofinansowanie remontu dróg gminnych 

w Kędrzynie. 

Wójt Gminy odniósł się do pytania ww. radnego – przypomniał, że przed sesją 

wszyscy radni otrzymali pisemną informację na temat niezrealizowanych, bieżących 

wniosków o dofinansowanie złożonych przez gminę. Następnie: 

 poinformował, że obecnie nie posiada informacji dotyczących ww. wniosku; 

 przypomniał, że priorytetem dla gminy – po wybudowaniu remizy strażackiej 

w Siemyślu i rozbudowie szkoły w Charzynie – są inwestycje dotyczące 

modernizacji dróg gminnych (które zostały już podjęte m. in. w Kędrzynie), 

dlatego też zostało złożonych kilka wniosków o dofinansowanie w tym zakresie; 

 powiedział, że liczy na jak najszybsze rozstrzygnięcie wniosków 

o dofinansowanie (nie tylko gminnych,  ale również powiatowych – dotyczących 

infrastruktury drogowej na terenie gminy). 

3) Radny Krzysztof Wers zapytał Agnieszkę Bany (będącą zarówno 

Kierownikiem Ośrodka Pomocy Społecznej w Siemyślu, jak również radną Rady 

Powiatu w Kołobrzegu i członkiem Zarządu Powiatu w Kołobrzegu) o to, czy w 

projekcie budżetu powiatu na 2024 r. planuje się przeznaczenie środków na remont 

drogi powiatowej na odcinku Byszewo - Niemierze. 

Agnieszka Bany: 

 poinformowała, że wniosek o dofinansowanie złożony przez powiat na remont 

ww. drogi został rozpatrzony negatywnie; 

 powiedziała, że podczas posiedzenia Zarządu Powiatu w Kołobrzegu w dniu 31 

października br. dopyta, czy doszło do konkretnych ustaleń w ww. sprawie. 

4) Radna Grażyna Martysz-Kociak podziękowała radnemu Wojciechowi Pańce 

jako strażakowi-ochotnikowi oraz Prezesowi OSP Charzyno Mariuszowi Biernatowi 

za usunięcie gniazda szerszeni na terenie jej miejsca zamieszkania, a także 
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poinformowała o przekazaniu darowizny pieniężnej na rzecz OSP Charzyno w 

ramach podziękowań za ww. pomoc; 

5) Radny Stanisław Chabera poprosił Agnieszkę Bany o poruszenie tematu 

dotyczącego potrzeby remontu drogi Siemyśl - Gorawino podczas ww. posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Kołobrzegu. 

Agnieszka Bany – odnosząc się do postulatu ww. radnego: 

 przypomniała, że powiat – w celu ponownego złożenia wniosku o dofinansowanie 

– musi uaktualnić dokumentację projektową dotyczącą ww. inwestycji; 

 powiedziała, że Zarząd Powiatu w Kołobrzegu liczy na uruchomienie środków z 

Krajowego Planu Odbudowy, z którego powiat mógłby pozyskać odpowiednie 

fundusze; 

 poinformowała, że – wraz z innymi osobami, również ww. radnym – starała się o 

wygospodarowanie przez powiat środków na wybudowanie chodnika z tzw. 

„młyna” do centrum miejscowości Siemyśl (z uwagi na zagrożenie 

bezpieczeństwa pieszych na ww. odcinku), jednakże – po konsultacji z 

Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Kołobrzegu – dowiedziała się, że taka 

inwestycja byłaby nieskuteczna z uwagi na konieczność dokonania kompleksowej 

przebudowy tego odcinka, łącznie z wykonaniem odwodnienia (by nie powtórzyć 

błędu infrastrukturalnego zrealizowanego na odcinku w Białokurach); 

 powiedziała, że ponownie przedstawi tę sprawę podczas ww. posiedzenia 

Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Rady dołączył do ww. prośby przedstawionej przez radnego 

Chaberę. 

6) Wójt Gminy powiadomił o złożeniu przez gminę pisemnego wniosku do 

projektu budżetu powiatu na 2024 r., w którym – w pierwszym punkcie – wskazano 

potrzebę remontu odcinka drogi wspomnianego wcześniej przez radnego Stanisława 

Chaberę, a następnie zwrócił się do Agnieszki Bany o modernizację – w pierwszej 

kolejności, w miarę możliwości – infrastruktury odcinka drogi Siemyśl – Białokury 

(mając na względzie bezpieczeństwo mieszkańców powiatu będących 

użytkownikami tej drogi).  

Wójt Gminy wspomniał również o zawarciu w ww. wniosku inwestycji remontu 

dróg powiatowych na odcinkach Unieradz - Gościno oraz Białokury – Świecie 

Kołobrzeskie. 

7) Wójt Gminy poprosił radnego Wojciecha Pańkę (będącego 

Przewodniczącym  Komisji ds. Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu) o przedstawienie 

wniosków ze spotkania z Sołtysem Sołectwa Siemyśl oraz przedstawicielem Klubu 

Sportowego „Mustang”, które zostało zorganizowane przez radnych gminy w związku 

z nieporozumieniem dotyczącym kwestii naprawy murawy boiska sportowego w 

Siemyślu po organizacji festynu pn. „Dzień Sąsiada”. 

Radny Wojciech Pańka powiedział, że: 

 podczas spotkania zobligowano ww. sołtysa do naprawy murawy boiska; 

 należy przemyśleć budowę placu festynowego przy okazji planowanej 

modernizacji boiska sportowego w Siemyślu wraz z placem zabaw po to, by w 

przyszłości nie niszczyć murawy boiska. 

Wójt Gminy sprostował wypowiedź ww. radnego mówiąc, że plac zabaw 
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będzie wyremontowany w ramach osobnego zadania inwestycyjnego. 

Radny Wojciech Pańka, po ww. sprostowaniu: 

 stwierdził, że osobne miejsce na organizację festynów w Siemyślu jest niezbędne 

po to, by nie wykorzystywać do takiego celu boiska, które służy m. in. do gry w 

piłkę nożną; 

 poinformował o ponownym spotkaniu z przedstawicielem Klubu Sportowego 

„Mustang” (które odbyło się kilka dni przed sesją), podczas którego ww. 

reprezentant klubu wnosił o kompleksową naprawę boiska, ponieważ nie jest 

usatysfakcjonowany działaniami naprawczymi podjętymi przez sołtysa; 

 zasugerował zorganizowanie kolejnego spotkania w celu znalezienia 

odpowiedniego rozwiązania dotyczącego użytkowania ww. boiska; 

 powiadomił, że obecnie Klub Sportowy „Mustang” – z powodu zniszczonej 

murawy ww. boiska utrudniającej prowadzenie treningów piłki nożnej – 

wydzierżawia obiekt sportowy w Rymaniu i jednocześnie poinformował, że władze 

ww. klubu pytają, kto pokryje koszty ww. dzierżawy. 

Wójt Gminy powiedział, że po dokonaniu modernizacji płyta główna boiska 

sportowego w Siemyślu nie będzie miejscem do organizacji festynów, dlatego też – 

po konsultacji z Prezesem Klubu Sportowego „Jantar” Siemyśl - gmina dąży do 

niewielkiego zwężenia ww. płyty w taki sposób, by istniała możliwość prowadzenia 

na niej rozgrywek sportowych do określonej klasy. Dodał również, że istnieje także 

możliwość organizowania imprez na terenie Gminnego Ośrodka Kultury i Biblioteki 

w Siemyślu (dalej: GOKiB) - choć przyznał, że nie rozmawiał jeszcze na ten temat z 

dyrektorem ww. instytucji kultury - ponieważ odpowiednio zaplanowane 

rozmieszczenie sprzętu przez pracowników ww. ośrodka kultury zawsze znajduje 

zastosowanie w praktyce. 

Wójt Gminy wspomniał również o projekcie „Tarasy Kultury” zrealizowanym 

przez GOKiB ze środków własnych i zewnętrznych, który powstał między główną 

siedzibą ośrodka kultury a Punktem Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w Siemyślu dzięki odpowiedniemu zagospodarowaniu terenu przez pracowników 

instytucji kultury, a następnie zachęcił do ich obejrzenia. 

8) Wójt Gminy poinformował, że powstał pomysł na zagospodarowanie 

środków, które gmina może pozyskać w ramach nagrody za frekwencję w ostatnich 

wyborach do Sejmu i Senatu RP dla klubów sportowych w kwocie 250 tys. zł, tj. 

przeznaczenie ich na zakup kontenerów (które służyłyby jako szatnie), modernizację 

miejsc siedzących na trybunach, zamontowanie oświetlenia oraz wymianę strefy 

zmian na boisku wielofunkcyjnym w Charzynie. 

9) Radny Stanisław Chabera powrócił do tematu sporu pomiędzy Sołtysem 

Sołectwa Siemyśl a przedstawicielami Klubu Sportowego „Mustang” – stanął w 

obronie sołtysa twierdząc, że zniszczenie murawy boiska jest znikome, a sam 

przedstawiciel Sołectwa Siemyśl nie zasłużył na obraźliwe i wrogie słowa kierowane 

w jego osobę przez jednego z przedstawicieli klubu. Radny przyznał również, że 

powstała sytuacja jest dla sołtysa „lekcją” świadczącą o tym, że nie należy wjeżdżać 

na płytę boiska z ciężkim sprzętem. 

Przewodniczący Rady przychylił się do słów ww. radnego i dodał, że 

„straszenie sądami” przez ww. klub nie powinno być sposobem na rozwiązanie 

problemu. Zasugerował również radnemu Wojciechowi Pańce – jako 
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Przewodniczącemu Komisji – ponowne spotkanie w celu znalezienia odpowiedniego 

wyjścia z zaistniałej sytuacji. 

Wójt Gminy: 

 odniósł się do wrogiej wymiany zdań między przedstawicielem ww. klubu i 

Sołtysem Sołectwa Siemyśl w mediach społecznościowych – stwierdził, że taka 

„dyskusja” powinna odbywać się w odpowiednim gronie, „w cztery oczy”, a nie na 

forum publicznym, ponieważ to stawia zarówno ww. osoby, jak i przedstawicieli 

gminy w złym świetle i niekorzystnie świadczy o ich zachowaniu; 

 poinformował o pomyśle na przekazanie zmodernizowanego ww. obiektu 

sportowego pod zarząd Szkoły Podstawowej w Siemyślu; powiedział też, 

że dyrektor ww. szkoły nie podchodzi do tej idei z entuzjazmem, jednak liczy na 

to, że uda się go do niej przekonać z racji chęci utworzenia kompleksu 

sportowego (wraz z placem zabaw) dla dzieci i młodzieży szkolnej. 

Radny Stanisław Chabera zwrócił się do Dyrektora Szkoły Podstawowej w 

Siemyślu mówiąc, że władze gminy – po przekazaniu ww. obiektu szkole – będą 

zapewniać wsparcie finansowe dla tego obiektu. 

Wójt Gminy dodał, że nie zamierza „pozbyć się problemu”, ponieważ 

przekazanie ww. boiska będzie wiązało się z udzielaniem wsparcia w jego 

utrzymaniu. 

Przewodniczący Rady – odnosząc się do ww. wypowiedzi Wójta Gminy – 

stwierdził, że takie działanie nie będzie „pozbyciem się problemu”, ponieważ obiekt 

w dalszym ciągu będzie mieniem gminnym. 

Radny Krzysztof Wers zapytał, czy Klub Sportowy „Mustang” płaci 

za dzierżawę boiska w Siemyślu. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że zarówno ten klub, jak i Klub Sportowy „Jantar” Siemyśl 

nie wnoszą opłat z tytułu użytkowania boisk sportowych zarówno w Siemyślu, jak 

i w Charzynie. Dodał również, że ww. kluby są zobowiązane jedynie do utrzymania 

boisk w należytym stanie nie tylko po rozgrywanych meczach, ale również po 

treningach. 

Radny Krzysztof Wers, po uzyskaniu ww. informacji, powiedział, że nie 

rozumie wrogiego nastawienia przedstawicieli Klubu Sportowego „Mustang” do 

zaistniałej sytuacji dlatego, że zwyczajowo inne samorządy pobierają opłaty od 

klubów za korzystanie z ich obiektów sportowych, a w Gminie Siemyśl ww. klub ma 

możliwość bezpłatnego użytkowania boiska, co powinien docenić i zrozumieć chęć 

organizowania przez społeczność gminną różnego rodzaju imprez integracyjnych na 

tym obiekcie użyteczności publicznej. Co więcej, klub mógłby – w ramach dobrej 

współpracy – sam wyjść z inicjatywą pomocy przy uporządkowaniu boiska po to, by 

mogło ono w dalszym ciągu, w jak najlepszym stopniu służyć mieszkańcom gminy. 

Wójt Gminy wyjaśnił dodatkowo, że Klub Sportowy „Mustang” – w miarę 

swoich możliwości (nie tylko finansowych) – do tej pory dbał o boisko w Siemyślu, nie 

tylko doraźnie. Wspomniał również o działaniach mieszkańców Charzyna i piłkarzy 

Klubu Sportowego „Jantar” Siemyśl, którzy także – za zgodą władz gminy – dokonują 

niewielkich napraw na tamtejszym obiekcie. Zaznaczył też, że zarówno władze 

gminy, jak i przedstawiciele klubów sportowych powinni ze sobą rozmawiać i 

odpowiednio uzgadniać sprawy dotyczące użytkowania gminnych boisk, nie tylko dla 

celów rozgrywek sportowych. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął sesję słowami 

„zamykam sesję Rady Gminy Siemyśl”.  

 

Materiały i uchwały Rady Gminy stanowią załączniki do protokołu obrad sesji 

(od nr 1 do nr 37).  
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